



Yue (Mia) Wang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Real estate and infrastructure

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Wang passed the PRC bar examination in 2013 and began practicing law with Shanghai Landing Law Firm in 2018.

Ms. Wang's areas of practice include real estate development and construction projects, for which she provides clients with comprehensive and multi-scope legal services in contract disputes, corporate governance and risk control, share transfers, and labor disputes, etc.

Ms. Wang primarily assists lead partners in providing long-term legal advice, including revising contracts, providing legal consultations, etc.

EDUCATION

Ms. Wang received a Bachelor of Law degree in 2017 from East China University of Politics and Law.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王悦

上海

业务领域

- 争议解决
- 房地产和基础设施

工作经历

王悦律师于 2013 年通过国家司法考试，于 2018 年起在上海兰迪律师事务所开始工作。

王悦律师的专业领域为房地产开发领域，为客户提供涉及合同纠纷、公司治理、股权转让、劳动纠纷等多方位法律服务。

王悦律师主要协助主管合伙人及资深律师从事常年法律顾问工作：包括审核各类合同、提供法律咨询等。

教育背景

王悦律师于 2017 年获得华东政法大学法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文